

8XKT1409U
FRONT OF STOCK, SINGLE FOLD ROUND HANGTAG
PROCESS COLORS

INSIDE

Start the Show • Pour mettre en marche

Slide switch to ON. Press button to play a single show. Press button again to play another show.

Glissez l'interrupteur à ON. Appuyez sur le bouton pour faire jouer un spectacle. Appuyez sur le bouton de nouveau pour faire jouer un autre spectacle.

Continuous Play • Mode continu

Press and hold button on any snowmen section for 4 seconds. The snowmen will perform every 2-3 minutes. Press and hold again to turn off continuous play. Continuous play will shorten battery life.

Appuyez sur le bouton d'un bonhomme de neige et gardez-le enfoncé pendant 4 secondes. Les bonhommes de neige donneront un spectacle toutes les 2 à 3 minutes. Appuyez de nouveau sur le bouton et gardez-le enfoncé pour éteindre le mode continu. Le mode continu va diminuer la durée de vie des piles.

The more sections, the merrier!

Stack or line up all 4 wireless sections to enjoy 21 unique shows.

Plus vous en avez, plus c'est amusant!

Pour voir un des 21 spectacles uniques, empilez les 4 sections sans fil ou mettez-les l'une à côté de l'autre.

Section 1 plays / La section 1 joue

"Joyful Bells,"

"Deck the Halls,"

"Sparkling Sleigh Bells,"

"The Holly and the Ivy,"

"Star of Wonder"

and a dance from / et une danse de

"The Nutcracker."

\$15⁹⁵

WITH ANY PURCHASE
 REGULARLY \$29.95
 DETAILS ON BACK
 AVEC TOUT ACHAT
 PRIX COURANT 29,95 \$
 DÉTAILS AU DOS

INSIDE

BACK

OFFER VALID WHILE SUPPLIES LAST. NOT VALID ON GIFT CARD PURCHASES. POSTAGE STAMPS, PAST PURCHASES, OR SALE- AND CLEARANCE-PRICED MERCHANDISE. TAX NOT INCLUDED. OFFRE VALABLE JUSQU'À ÉPUISEMENT DES STOCKS. À L'EXCEPTION DES CARTES-CADREAU, DES TIMBRES-POSTE, DES PRODUITS EN SOLDE ET DES PRODUITS À LIQUIDER. NE S'APPLIQUE PAS AUX ACHATS ANTÉRIEURS. TAXES EN SUS.

8XKT1409 MMYTY
 PRODUCED IN
 KANSAS CITY, MO 64141
 MFD. FOR/FABRIQUE POUR HALLMARK MARKETING COMPANY, LLC
 © 2014 HALLMARK LICENSING, LLC

CAUTION: DO NOT MIX OLD AND NEW OR DIFFERENT BATTERY TYPES. ATTENTION: NE PAS MÉLANGER DES PILES USAGÉES ET NEUVES OU DE TYPES DIFFÉRENTS. Please recycle or dispose of batteries properly. • Veuillez recycler ou jeter ces piles de façon appropriée.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation. Son utilisation est soumise aux deux conditions suivantes: (1) Ce mécanisme ne doit pas causer d'interférence nuisible, et (2) ce mécanisme doit accepter toute interférence existante, y compris celle pouvant entraîner un mauvais fonctionnement. Le présent appareil respecte l'article 15 des règlements de la FCC. Ce produit requiert trois (3) piles AAA (comprimes). Requiere three (3) AAA batteries (included). À la norme NIMH-003 du Canada. Le présent appareil n'interfère pas de la classe B est conforme à la norme NIMH-003 du Canada. This Case & digital apparatus complies with Canadian (ICES-003). Y compris cette journal peut entraîner un mauvais fonctionnement.



Hallmark
 Christmas Concert
SNOWMEN
BONSHOMMES DE NEIGE
 Concert de Noël

STACK THEM ALL TO CREATE A DAZZLING MUSIC & LIGHT SHOW
 EMPILEZ-LES TOUS POUR CRÉER UN JOLI SPECTACLE DE MUSIQUE ET DE LUMIÈRES

Section 1

FRONT

74.2MM

K DC

Warning: Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

Note: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

71.3MM